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BESTYRELSESMØDE 

22. maj 2019 kl. 17.00 
Idrættens Hus, inden rep.møde 
 
Deltagere: Per Hagbard, Tobias Harpsøe, Mie Holck, Villy Rosendahl-Kaa, Ernst Knudsen, Henning 

Gade, Jens Ryskov Madsen ”Mads” (dirigent til rep.mødet) og Christina Cassone (referent) 
Afbud:   
 

1 Volleyball Danmark 

 Henning og Villy referer fra mødet med forbundet og de andre kredse i forbindelse med forbundets 
økonomi. 
Der kom et forslag på bordet om at kredsene lånte forbundet halvdelen af deres egenkapital (2 år). 
Det lød interessant og vi var entydig i at hvis vi skulle det, skulle der følge nogle forpligtelser med og 
indsigt i at vi kan deltage i nogle ting så vi kan følge med i økonomien. 
Kredsene skulle hjem til deres bestyrelser og tale om forslaget, dets muligheder og krav. 
 
I forbindelse med et sparekatalog, skal der også en kulturændring, da det ikke er et enkeltstående 
tilfælde. 
 
Bestyrelsen drøfter forslaget og kravene til et eventuelt lån, men afhænger også af forbundets 
rep.møde ift. hvem der bliver valgt i bestyrelsen. Eventuelle krav skal også drøftes sammen med de 
andre kredse. 
 
Bestyrelsen har drøftet det kommende rep.møde for Volleyball Danmark, kandidater til de forskellige 
poster og ønsket om at kredsene bliver repræsenteret. Tobias tilbyder at stille op som kandidat til 
forbundets bestyrelse som repræsentant for kredsene. 
 

2 SVBK rep.møde 

  
Bestyrelsen har gennemgået køreplanen for mødet. 
Bestyrelsen ønsker at informere lidt om situationen omkring forbundet sidst på rep.mødet. 
 

 
 
Venlig hilsen, 
 
Christina Cassone 
Kredssekretær 
 
 


